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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kérem bocsássa rendelkezésünkre azt a statisztikai kimutatást, amely alapján a
Miniszterelnök azt állította évértékelő beszédében, hogy „Magyarországon a

felnőtteknek csak fele vagy harmada vesz részt továbbképzésben és átképzésben" .
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és

munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A szakképzés az elmúlt években mind hazai, mind pedig nemzetközi viszonylatban jelentős
átalakuláson ment keresztül a megváltozott gazdasági és a társadalmi elvárások hatására . A

változások közel sem tekinthetőek befejezettnek. Gyurcsány Ferenc évértékelő beszédében

külön kitért a felnőttek tovább - és átképzési hiányosságait érintő problémára .

Miniszter úr, válaszoljon kérem :

Legyen kedves megadni azokat a statisztikai adatokat és forrásait, amelyek szerint
„Magyarországon a felnőtteknek csak a fele vagy harmada vesz részt továbbképzésben és
átképzésben."

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . március 2 .
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